



تعميم رقم (07) Circular No

Date: 08/03/2020

التاريخ: 2020/03/08

To:

إلى:

Directors of Healthcare Providers

(Licensed to operate in the field of health insurance in the Emirate of Abu Dhabi)

Directors of Health Insurance Companies

(Licensed to operate in the field of health insurance in the Emirate of Abu Dhabi)

Directors of Third Party Administrators

(Licensed to operate in the field of health insurance in the Emirate of Abu Dhabi)

السادة/ مدراء مقدمي خدمات العلاج الطبي

(المرخص لهم بالعمل في مجال الضمان الصحي في إمارة أبوظبي)

السادة/ مدراء شركات الضمان الصحي

(المرخص لهم بالعمل في مجال الضمان الصحي في إمارة أبوظبي)

السادة/ مدراء شركات إدارة مطالبات التأمين الصحي

(المرخص لهم بالعمل في مجال الضمان الصحي في إمارة أبوظبي)

Subject: Coverage of Corona Virus Disease 2019 (COVID-19) screening and treatment

الموضوع: تغطية فحص وعلاج مرض فيروس كورونا (COVID-19) 2019

Greetings,

تحية طيبة وبعد ...

We would like to extend you our greetings wishing you all the best and success.

بدايةً، يسرنا أن نتقدم لكم بخالص التحية والتقدير متمنين لكم دوام التوفيق والسداد.

We hereby inform you that this Circular updates Circular No 04 dated 06/02/2020 issued by the Department of Health regarding the coverage of novel coronavirus screening.

نود أن نفيدكم علماً بالتحديث الوارد على تعميم دائرة الصحة رقم 04 بتاريخ 2020/02/06 بشأن تغطية الفحص المبكر لفيروس كورونا الجديد.

Accordingly, all healthcare providers must consider suspected cases of COVID-19 as emergency cases until further notice. This includes the diagnosis, treatment and hospital admission for suspected cases that fulfill the case definition for the following categories:

وعليه، فإنّ على جميع مقدمي الخدمات الصحية اعتبار الحالات المشتبه بها بالإصابة بمرض فيروس كورونا حالات طارئة حتى إشعار آخر، ويشمل ذلك التشخيص الطبي والعلاج والتنويم للحالات التي ينطبق عليها التعريف وذلك للفئات التالية:

1. UAE nationals
2. Non-UAE nationals insured or uninsured, residing or not residing, working or not working in the Emirate of Abu Dhabi
3. Non-UAE nationals visiting the Emirate of Abu Dhabi from outside the country
4. Individuals in contact with suspected cases that meet the case definition

1. مواطنو دولة الإمارات العربية المتحدة
2. الوافدون المؤمن عليهم أو غير المؤمن عليهم، المقيمون أو غير المقيمون، العاملون أو غير العاملون في إمارة أبوظبي
3. الوافدون الزوار القادمون إلى إمارة أبوظبي من خارج الدولة

● PUBLIC / عام

ص.ب: 5674 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة PO Box 5674 Abu Dhabi, United Arab Emirates

+971 2 4493333 +971 2 4493382 undersecretaryoffice@doh.gov.ae www doh.gov.ae





For any enquiries in this regard, kindly contact the Health System Financing Division/ DoH via Tel: 024193845 or by email: Healthsystemfinancing@doh.gov.ae

Thanking you for your kind cooperation,,,

This circular is designed for regulatory procedures and should not be used as content for media publication

4. الأفراد المخالطون للحالات التي ينطبق عليهم التعريف

ولزيد من المعلومات أو الاستفسار بهذا الشأن، يرجى التواصل مع دائرة تمويل النظام الصحي بدائرة الصحة على هاتف رقم: 024193845 أو بواسطة البريد الإلكتروني: Healthsystemfinancing@doh.gov.ae

شاكرين لكم حسن تعاونكم معنا ...

هذا التعميم للإجراءات التنظيمية وغير مخصص كمحتوى للنشر الإعلامي.

جمال محمد الكعبي
وكيل دائرة الصحة بالإنابة



● PUBLIC / عام